



For Immediate Release

St. Hubert, August 28, 2024 – Mrs. Chantale Scroggins, Director General of Riverside School Board, is pleased to announce the appointment of the new Director of Educational Services and Technology, Ms. Terry Wan Jung Lin, whose term will begin on September 9, 2024. The announcement was made last night at a special meeting of the Council of Commissioners.

Terry Wan Jung Lin holds a PhD in Integrated Studies in Education, specializing in Accompaniment and Professional Development, from McGill University. Over the years, she has demonstrated exceptional leadership in various roles, including as Assistant Centre Director at Lester B. Pearson School Board, and as a Strategic Advisor in the *Direction des interventions régionales* at the Ministry of Higher Education. These experiences have equipped her with a broad and comprehensive understanding of the education system in Québec.



Terry Wan Jung Lin

A pedagogue at heart, Ms. Lin is deeply passionate about education and, more specifically, about supporting student learning. This passion was shaped by her personal journey as a young immigrant navigating the Québec education system, and it has continued to grow through her diverse roles as a teacher, professional, administrator, and researcher. Her varied experiences at different levels of the education system—from secondary and adult education to vocational training and public service—make her an ideal candidate with a broad and insightful vision for this position.

Ms. Lin firmly believes in lifelong learning and experiential learning, which have been central to her professional journey. In addition to her graduate studies focused on school administration and professional development for teachers, she has gained valuable management experience across various educational settings. Throughout her career, Ms. Lin has intentionally intertwined practice with research, driven by a curiosity sparked at the start of her teaching career and deepened through participation in the development of educational projects and the implementation of the Québec Education Program.

With a vision for innovative practices in education, she emphasizes the importance of authentic and meaningful learning experiences for students and the community. Her work is guided by the belief that education should be dynamic and reflective of diverse approaches, all grounded in the goal of enhancing student learning and engagement.

We are excited to welcome Ms. Lin into this new role and are confident that her dedication and expertise will greatly benefit our educational community.

Please join us in congratulating Mrs. Lin as she embarks on this new journey with Riverside!

Riverside School Board



Pour diffusion immédiate

Saint-Hubert, le 28 août 2024 - Mme Chantale Scroggins, directrice générale de la Commission scolaire Riverside, a le plaisir d'annoncer la nomination de la nouvelle directrice des services éducatifs et de la technologie, Mme Terry Wan Jung Lin, dont le mandat débutera le 9 septembre 2024. L'annonce a été faite hier soir lors d'une réunion spéciale du conseil des commissaires.

Terry Wan Jung Lin est titulaire d'un doctorat en études intégrées en éducation, avec une spécialisation en accompagnement et en développement professionnel, de l'Université McGill. Au fil des ans, elle a fait preuve d'un leadership exceptionnel dans diverses fonctions, notamment en tant que directrice adjointe de centre à la Commission scolaire Lester B. Pearson et en tant que conseillère stratégique à la Direction des interventions régionales du ministère de l'Enseignement supérieur. Ces expériences lui ont permis d'acquérir une compréhension large et complète du système éducatif au Québec.



Pédagogue dans l'âme, Mme Lin est profondément animée par l'éducation et, plus particulièrement, par le soutien à l'apprentissage des élèves. Cette passion a été façonnée par son parcours personnel de jeune immigrante naviguant dans le système éducatif québécois, et elle a continué à se développer à travers ses divers rôles d'enseignante, de professionnelle, d'administratrice et de chercheuse. Ses expériences variées à différents niveaux du système éducatif - de l'enseignement secondaire et de l'éducation des adultes à la formation professionnelle et à la fonction publique - font d'elle une candidate idéale dotée d'une vision large et perspicace pour ce poste.

Mme Lin croit fermement à l'apprentissage tout au long de la vie et à l'apprentissage par l'expérience, qui ont été au cœur de son parcours professionnel. Outre ses études supérieures axées sur l'administration scolaire et le développement professionnel des enseignants, elle a acquis une expérience précieuse en matière de gestion dans divers contextes éducatifs. Tout au long de sa carrière, Mme Lin a délibérément intégré la pratique à la recherche, mue par une curiosité née au début de sa carrière d'enseignante et approfondie par sa participation à l'élaboration de projets éducatifs et à la mise en œuvre du Programme d'éducation du Québec.

Avec une vision des pratiques innovantes en matière d'éducation, elle souligne l'importance d'expériences d'apprentissage authentiques et significatives pour les élèves et la communauté. Son travail est guidé par la conviction que l'éducation doit être dynamique et refléter diverses approches, toutes fondées sur l'objectif d'améliorer l'apprentissage et l'engagement des élèves.

Nous sommes ravis d'accueillir Mme Lin dans ses nouvelles fonctions et sommes convaincus que son dévouement et son expertise profiteront grandement à notre communauté éducative.

Joignez-vous à nous pour féliciter Mme Lin à l'aube de ce nouveau parcours avec Riverside!

Commission scolaire Riverside